



## **INNKALLING TIL STUDENTTINGSMØTE**

2/17-18

Onsdag 1. november 2017

BK 158

Kl 16.30-19.45

Matsservering kl 16.30

Møtestart kl 17.00

# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## Studenttingsmøte 01.11.17

Sak 12 – 17/18:	Opprop, val av møteleing, godkjenning av innkalling og dagsorden.....	3
Sak 13 – 17/18:	Godkjenning av referat.....	4
Sak 14 – 17/18:	Orienteringar .....	5
Sak 15 – 17/18:	Orientering frå Faddervekestyret 2017 .....	6
Sak 16 – 17/18:	Canvas.....	9
Sak 17 – 17/18:	PRIDE .....	10
Sak 18 – 17/18:	PR-gruppe .....	11
Sak 19 – 17/18:	Profilering av Studenttinget .....	12
Sak 20 – 17/18:	Julebord og hyttetur .....	13
Sak 21 – 17/18:	Eventuelt.....	14
	Forventningar til året i Studenttinget .....	15
	Møtekritikk .....	16
	Oversikt over vedlegg.....	17

# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## Sak 12 – 17/18: Opprop, val av møteleiing, godkjenning av innkalling og dagsorden

Type sak: Vedtakssak  
Sakshandsamar: Håvard Bjørnerem

---

### Namneopprop

STiV får oversikt over deltakarar på møtet og fastslår om Studenttinget er vedtaksdyktig.

### Val av møteleiing

**Forslag til vedtak:** Tonje Nordrum vert vald til ordstyrar.

### Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden

Eventuelle innvendingar eller endringar til saklista, samt eventuelt-saker meldast inn her.

**Forslag til vedtak:** Studenttinget godkjenner møteinnkallinga og fylgjande forslag til dagsorden:

17.00	Sak 12 – Opprop, val av møteleiing, godkjenning av innkalling og dagsorden	Vedtaks sak
	Sak 13 – Godkjenning av referat	Vedtaks sak
17.10	Sak 14 – Orienteringar	Orienteringssak
17.30	Sak 15 – Orientering frå Faddervekestyret 2017	Orienteringssak
17.40	Sak 16 – Canvas	Diskusjonssak
18.00	Sak 17 – PRIDE	Vedtaks sak
18.10	Pause	
18.15	Sak 18 – PR-gruppe	Vedtaks sak
18.30	Sak 19 – Profilering av Studenttinget	Vedtaks sak
18.40	Sak 20 – Julebord og hyttetur	Vedtaks sak
18.50	Sak 21 – Eventuelt	D/O
19.00	Forventningar til året i Studenttinget	Gruppearbeid 30 min.
19.40	Møtekritikk	
19.45	Møteslutt	

# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## **Sak 13 – 17/18: Godkjenning av referat**

Type sak: Vedtakssak

Sakshandsamar: Håvard Bjørnerem

---

Vedlegg nr 1. Referat frå studenttingsmøte 04. oktober 2017

### **Forslag til vedtak:**

Studenttinget godkjenner referatet frå sist studenttingsmøte, 04. oktober 2017.

# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## **Sak 14 – 17/18: Orienteringar**

Type sak: Orienteringssak

Sakshandsamar: Håvard Bjørnerem

---

Jussbuss vil informere om sitt tilbud til studentar

Høgskulen vil orientere om Studiebarometeret

Leiar Håvard Bjørnerem vil orientere frå AU:

- Arbeidsgruppe for revisjon av vedtektene til STiV
- Nytt faddervekeestyre
- Styreseminar ved HVO

Simen Langeland og Marion Kristine Gustavsen vil orientere frå NSO sin haustkonferanse

Paloma Lorenzale Alonso vil orientere frå konferansen «Students at risk»

# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## **Sak 15 – 17/18: Orientering frå Faddervekestyret 2017**

Type sak: Orienteringssak  
Sakshandsamar: Paloma Lorenzale Alonso

---

Studenttinget er øvst ansvarleg for Fadderveka. Arbeidsutvalet i STiV utnemner faddervekestyret og fylgjer opp arbeidet deira gjennom året. Faddervekestyret melder tilbake til STiV om arbeidet og har tett dialog med AU.

I 2017 har faddervekestyret bestått av fylgjande personar: Nikolai Hannevik Nordlid (leiar), Karoline Strand (sponsoransvarleg), Sunniva Agnete Trøen (arrangementsansvarleg) og Mats Hjelmeland (PR- og multimedieansvarleg).

Faddervekestyret 2017 vil orientere om gjennomføringa av Fadderveka 2017 og leggje fram rekneskapet for arrangementet. Det er høve til å stille spørsmål.

Budsjett og rekneskap for Fadderveka 2017 fylgjer på side 7 og 8.

# Budsjett og rekneskap for fadderveka 2017

## Forventa inntekter

Studentsamskipnaden i Volda	kr	80 000,00
Høgskulen i Volda (direktør)	kr	50 000,00
Høgskulen i Volda (KFS)	kr	35 000,00
Stamina Volda	kr	25 000,00
Sparebanken Møre	kr	35 000,00
Studenttinget i Volda	kr	5 000,00
Aarflots prenteverk (Avisa Møre)	kr	3 000,00
<b>TOTALT</b>	<b>kr</b>	<b>233 000,00</b>

## Inntekter/sponsormidler

4,6	Studentsamskipnaden i Volda	kr	75 000
7	Høgskulen i Volda (direktør)	kr	50 000
5	Høgskulen i Volda (KFS)	kr	35 000
1	Stamina trening Volda AS	kr	25 000
8	Sparebanken Møre	kr	35 000
2	Studenttinget i Volda	kr	5 000
3	Aarflots prenteverk AS	kr	3 000
<b>Sum</b>		<b>kr</b>	<b>228 000</b>

## Budsjetterte utgifter

<b>Frivillige</b>	<b>kr</b>	<b>62 500,00</b>
Konsertbilletter til frivillige	kr	45 000,00
Frivilligfest	kr	5 000,00
Fadderfrokost	kr	5 000,00
Møter o.l.	kr	2 000,00
Fadderseminar i Bergen	kr	5 500,00

## Utgifter etter budsjettpost

<b>Frivillige</b>	<b>kr</b>	<b>48 088,20</b>		
F1	Fadderseminar, Bergen	Taxi, mat og buss	kr	1 009,00
F2	Studenthuset Rokken	Møtemat	kr	698,50
F4	Refusjon, Karoline Strand	Møtemat	kr	394,50
F20	Studentsamskipnaden i Volda	Møtemat	kr	811,00
F23	Fadderveka bankkort	Møtemat	kr	1 616,00
F27	Fadderveka bankkort	Fadderfest, frivillige	kr	409,20
F29	Studenthuset Rokken	Konsertbilletter og leige	kr	43 150,00

## Informasjon/profilering

Trykk av banner	kr	10 000,00
Trykk av roll-ups	kr	6 000,00
T-skjorter + trykk	kr	40 000,00
Styregensere + trykk	kr	2 500,00
Trykk av brosjyre		
Oppdatering av nettside	kr	3 500,00
Design av profileringsartiklene	kr	12 500,00
Plakater o.l.	kr	1 500,00
Standutgifter	kr	1 000,00
Annonsering	kr	1 000,00
Handlenett	kr	23 000,00

## Informasjon/profilering

<b>Informasjon/profilering</b>	<b>kr</b>	<b>80 013,19</b>		
F3	Grafa T-skjortetrykkeri AS	Trykk, T-skjorter og gensarar	kr	15 412,75
F5	Nordvest Profil	Banner, storformat	kr	2 925,00
F6	Bnice Bergersen AS	Miljøhandlenett med trykk	kr	23 219,00
F7	PRNT Printing Solutions AB	Stickers	kr	4 203,75
F9	Honorar, Ola Vilbo Hanstad	Design av nettside	kr	2 500,00
F18	Honorar, Martine Ebebø	Design av nettside og diverse	kr	10 000,00
		Maling, penslar, kartong,		
F24	Fadderveka bankkort	bensin	kr	2 263,69
F30	Printing AS	Faddervekeprogram 2500 stk	kr	18 625,00
F33	Trofe AS	Medaljar, faddervekeleikane	kr	864,00

Arrangement	kr	21 000,00
Organisasjonstorg x2	kr	2 000,00
Rebusløpet	kr	5 000,00
Avslapning på Årneset x2	kr	2 000,00
Volleyballturnering	kr	1 000,00
Turnering	kr	2 000,00
Gummibåt konkurranse	kr	2 000,00
Morgenrave	kr	3 000,00
Dødsekonkurranse	kr	3 000,00
Pangaiarrangement	kr	1 000,00

Annet	kr	8 500,00
Kjøregodtgjørelse	kr	1 000,00
Arbeidsgiveravgift	kr	1 500,00
Premier	kr	6 000,00

**TOTALT** kr **193 000,00**

**Balanse** kr **40 000,00**

Arrangement	kr	21 961,00
F8 Refusjon, Sunniva A. Trøen	Gummibåtar til race	kr 1 716,00
F10 Honorar, Christian Christiansen	Badevakt, dødsekonk	kr 400,00
F11 Honorar, Madelen Bakkebø	Badevakt, dødsekonk	kr 400,00
F12 Refusjon, Anna Brokstad	Utlegg, fadderleikar	kr 156,20
F13 Refusjon, Valentin Gatlan	Utlegg, bonfire	kr 1 681,32
F14 Refusjon, Aina Håversen	Utlegg, rebusløp	kr 578,60
F15 Refusjon, Bastian Fjeld	Utlegg, fadderleikar	kr 239,68
F16 Refusjon, Camilla Island	Utlegg, fadderleikar	kr 342,55
F17 Studentsamskipnaden i Volda	Morgon-rave	kr 2 990,00
F19 Studentsamskipnaden i Volda	Fadderfrukost	kr 1 449,00
F21 Honorar, Anna E. Brokstad	DJ, Gummibåtrace	kr 600,00
F22 Refusjon, Sunniva A. Trøen	Utstyr gummibåtrace + bensin	kr 1 178,85
	Dødsekonkurranse;	
F25 Fadderveka bankkort	badeutstyr	kr 2 585,20
F26 Fadderveka bankkort	Rebusløp; gåvekort	kr 3 980,00
F27 Fadderveka bankkort	Premiar til kviss	kr 774,60
F31 Fadderveka, bankkort	Rebusløp	kr 1 597,00
F32 Circle K	Bensin, vakter	kr 428,00
F33 Trofe AS	Medaljar til faddervekeleikane	kr 864,00

**Anna**  
**Sum** **0**

**Samla utgifter** kr **150 062,39**

**Balanse** kr **77 937,61**



# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## Sak 16 – 17/18: Canvas

Type sak: Diskusjonssak

Sakshandsamar: Oda Næs Skoglund

---

Fagansvarleg er invitert til å snakke om LMS og Canvas frå eit studentperspektiv på eit mini-seminar den 16. november.

Canvas er ein ny digital læringsplattform (LMS – Learning Management System) ved Høgskulen i Volda som erstatta Fronter dette studieåret. I dette høvet ynskjer skulen å høyre korleis studentane opplever Canvas.

Forslag til diskusjon:

- **Overgangsperioden.** Opplever studentane at overgangen mellom dei to plattformene gjekk bra? Nok info frå skulen?
- **Utforming.** Kva er bra med Canvas, og på kva måtar er det betre enn Fronter? Er det sider ved Fronter ein saknar?
- **Brukarvenlegheit.** Er det intuitivt nok? Lett å forstå og bruke?
- **Andre innspel?**

Det vert ikkje gjort vedtak i diskusjonssaker.

# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## Sak 17 – 17/18: PRIDE

Type sak: Vedtakssak  
Sakshandsamar: Håvard Bjørnerem

---

I sak 11-17/18 Eventuelt kom diskusjonen om å arrangere PRIDE for LHBT-personar i Ørsta og Volda opp. Mykje har skjedd sidan sist møte og saka er under stadig utvikling. Debatten under denne saka og vedtaket vil gå på om vi i Studenttinget vil vere medarrangør på ei slik PRIDE-markering. Om vi vedtek at vi vil det må vi også setje ned ei arbeidsgruppe som vil jobbe nærare med PRIDE.

### Historie:

Saka om PRIDE kom fram etter at Ørsta bedehus planla ei samling, som var lukka for offentlegheita, om å leve som kristen homofil utan å praktisere sin seksualitet. Anbjørn Frislid tok denne saka ut i offentlegheita og gjekk saman med Rune Sæbønes for å stifte et styre som skulle jobbe for å arrangere PRIDE i Ørsta og Volda i 2018. Dette styret er no skipa, og dei ser etter medarrangørar blant studentane og peikar då spesielt på Studenttinget i Volda og Studentsamfunnet i Volda.

### Kulepunkt om utviklinga:

- Styret er skipa, Anbjørn Frislid er leiar.
- FRI er kontakta, dei vil arrangere en felles PRIDE dag for heile midt-Noreg.
- Det er snakk om eit arrangement og ein parade, som går over ein dag.
- PRIDE-paraden og arrangementet vil mest truleg finne stad i Volda, der studentane held til.

Vi i arbeidsutvalet er samde om at vi er positive til eit slikt arrangement, det er ingen eksisterande LHBT-sentrerte lag eller organisasjonar i Volda og Ørsta no, om vi ser bort frå PRIDE-styret. Så eit tiltak som vil fjerne den tabubelagte "skeiv på bygda"-tematikken studentane kanskje føler på når dei vel Volda som studiestad, kan vere positiv ut frå høgskulens perspektiv.

### Forslag til vedtak:

Studenttinget vil vere medarrangør på PRIDE-markeringa våren 2018 og set ned ei arbeidsgruppe bestående av maks. 5 personar, ekskludert AU.

# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## **Sak 18 – 17/18: PR-gruppe**

Type sak: Vedtakssak  
Sakshandsamar: Simen Langeland

---

AU har denne hausten hatt eit fokus på å opprette ulike arbeidsgrupper for Studenttinget, og AU ynskjer å opprette ei PR-gruppe som vil arbeide med profilering av sakene Studenttinget tar for seg.

Gruppen vil ledes av informasjonsansvarleg i AU som ynskjer å ha med to personar frå Studenttinget som kan bidra til å vidareutvikle Studenttingets ansikt utad.

### **Forslag til vedtak:**

Studenttinget utnemner to personar til å vere med i den nye PR-gruppa.

# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## **Sak 19 – 17/18: Profilering av Studenttinget**

Type sak: Vedtakssak

Sakshandsamar: Simen Langeland

---

Studenttinget har rundt 20 000 kr til gode på budsjettposten for informasjon og profilering for 2017.

No nærmar det seg slutten av året, og AU har eit ynskje om at deler av midlane skal brukast til gensarar til representantane i Studenttinget. AU ynskjer tilbakemelding frå Studenttinget om bruk av desse midlane og evt. vedtak om innkjøp av gensarar.

**Framlegget er lagt fram utan forslag til vedtak**

# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## Sak 20 – 17/18: Julebord og hyttetur

Type sak: Vedtakssak  
Sakshandsamar: Guro Kvist/Oda Skoglund

---

Tradisjonen tru blir det også i år julebord/hyttetur. Studenttinget har sett av 20 000 kr i budsjettet til denne posten. Det har tidlegare år vore ein kombinasjon av dei to, og det synest vi har fungert bra, då det mykje som skjer i november/desember. I fjor var vi på Nipehyttene i Ørsta. Dei ligg ved fjorden ca 5 km frå Ørsta sentrum, retning Ålesund. Der er det moglegheit til å køyre heilt inn til hytta. Det er også sengeplassar til alle som ynskjer å overnatte.

Tidlegare har det vore lagt opp til felles julebordmiddag på kvelden med «noko attåt», og felles frokost om morgonen før avreise heimatt. Midlane som er avsett, dekkjer både opphald og mat, så det er ingen kostnader ved å delta. Vi håpar at alle blir med, og hugs at eit avbrekk frå skulearbeid ikkje skadar.

Det er ynskjeleg at Studenttinget kjem fram til ei avgjersle saman, og finn ein dato der så mange som mogleg kan. Ut ifrå spørjinga på Facebooksida er det førebels laurdag 25. november som ser mest aktuell ut.

Disse datoane er aktuelle:

- Fredag 24. november (m/overnatting til laurdag)
- Laurdag 25. november (m/overnatting til sundag)
- Fredag 1. desember (m/overnatting til laurdag)
- Fredag 8. desember (m/overnatting til laurdag)
- Laurdag 9. desember (m/overnatting til sundag)

Oda og Guro er valde av AU til å organisere julebordet og hytteturen. Om nokon i Studenttinget har lyst å bli med i planleggingsgruppa, er det kjempflott.

### Forslag til vedtak:

Studenttinget kjem i fellesskap fram til ein dato for hyttetur/julebord.

# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## **Sak 21 – 17/18: Eventuelt**

Type sak: Diskusjons/orienteringssak

Sakshandsamar: Håvard Bjørnerem

---

# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## Forventningar til året i Studenttinget

Type sak:                      Gruppearbeid

Sakshandsamar:              Guro Kvist

---

Gruppearbeid på ca 30 minutt leia av velferdsansvarleg Guro Kvist.

Formålet med gruppearbeidet er å bli betre kjende med kvarandre og få litt innblikk i kva de ynskjer å arbeide med gjennom året.

# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## Møtekritikk

Type sak: Unnateke journalføring

Sakshandsamar: Håvard Bjørnerem

---

Etter formell møteslutt, tek vi ei runde der Studenttinget kan kome med konstruktiv kritikk og tilbakemeldingar til AU når det gjeld korleis møta blir lagt opp, sakspapir, agenda og gjennomføring av møta. Slik blir møta endå betre, og AU og Studenttinget har heile tida dialog om korleis ein ynskjer møta.



# Studenttingsmøter 2017-18

Sakspapir nr 2/17-18

Møtedato 01.11.17



## **Oversikt over vedlegg**

Sak 13 – 17/18: Vedlegg 1 – Referat frå studenttingsmøtet 04. oktober 2017

Alle vedlegg ligg ved som separate dokument.